
 

 

 

 

 

 

Houtkap 

 

Inwoners nemen waar dat de gemeente fors aan het snoeien is en bomen aan het kappen, een deel 

van het hout kan (tzt) gebruikt worden als brandhout; 

 

 

 
Wat is het beleid ten aanzien van de opbrengsten van houtkap wat geschikt is als brandhout? 

 

De gemeente verkoopt geen hout als brandhout. Die keuze hebben we gemaakt omdat 

de kosten van organisatie van verkoop en uitgifte van hout niet opwegen tegen de 

opbrengsten. 

 

 

Als het niet verkocht wordt, waar is dit hout nu? 

 

Het hout wordt grotendeels opgehaald door omwonenden van de kaplocatie. Voor de 

grotere werken wordt een aannemer ingehuurd, waarbij het hout vervalt aan de 

aannemer die de opbrengsten verrekent in zijn aanneemsom. Het kleinere hout wordt 

versnipperd en gaat als biomassa naar Omrin. 

 

Belangstellenden kunnen zich melden bij de betreffende wijkteamleider en dienen zelf 

het hout op afgesproken momenten en locaties af te halen. Er is geen uitgifte. Het hout 

wordt in delen van 1a 2 meter opgestapeld op een veilige en met aanhanger bereikbare 

plek op de kaplocatie. In de praktijk blijkt er zoveel belangstelling te zijn dat er vrijwel 

geen hout overblijft om af te voeren. 

 

 

Bij verkoop: wat waren de opbrengsten in het jaar 2017? 

 

Er zijn geen opbrengsten van verkoop van hout. 
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